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Folketingets Udvalg for Fødevarer, Landbrug og Fiskeri har i brev af 20. marts 2013
stillet følgende spørgsmål nr. 343 (Alm. del) som hermed besvares. Spørgsmålet er 
stillet efter ønske fra Hans Christian Schmidt (V).

Spørgsmål 343:

”Mener ministeren, at der er en grund til, at der er nedgravet ca. 1 million km drænrør i 
ca. 1 meters dybde i Danmark?”

Svar:

NaturErhvervstyrelsen har været forelagt spørgsmålet og har givet denne kommentar, 
hvortil jeg henholder mig:

”Drænrør er altid lagt ned, så man i videst muligt omfang undgår at beskadige dem ved 
pløjning eller anden jordbearbejdning. At de ikke ligger endnu dybere skyldes også, at 
man herved opnår den hurtigste afvandingsmæssige effekt i de øverste jordlag. Endelig 
vil drænets placering i dybden også kunne afhænge af, at der skal sikres tilstrækkelig 
hældning på drænet.”
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